

LPS ဟံဉ်ဖိယိဖိအဂီၢ်တၢ်ကစီၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါ 11/20/2020

LPS လုၣ်ခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် ဟံဉ်ဖိယိဖိတဖၣ်အဂီၢ်,

ပအဲၣ်ဒီးဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤန့ၤလၢကိၣ်တထီၣ်/တီၤသ့ၣ်တဖၣ်တအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢခဲကၢၢ်တနွံ (လၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် ၂၃-၂၇သီ) လၢလုၣ်ခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် ကိၣ်ဖိခဲလၢၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢတၢ်စံးဘျုးစံးဖိၣ်တၢ်အိၣ်ဘျးအိၣ်ကသ့ၣ်ဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ် ပကိၣ်တၢ်သိၣ်လိမၤဒီးလၢခဲဒီထၢၣ်တခွီထၢၣ်အံၤန့ၣ်အိၣ်တ့ၢ်က့ၤထဲဒၣ်လၢ သၢနွံဒီးတတ်န့ၣ်လီၤ. တီၤခၢၣ်သး ဒီးတီၤထီၣ်ကိၣ် ကိၣ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကဟဲက့ၤထီၣ်ကဒါက့ၤကိၣ်/ကဟဲက့ၤထီၣ်မၤလိကဒါက့ၤတၢ်ဖဲမုၢ်တနံၤ, လၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် ၃၀သီအနံၤန့ၣ်လီၤ. တီၤဖုၣ်ကိၣ် ကိၣ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ် ကဟဲက့ၤထီၣ်ကဒါက့ၤကိၣ်ဖဲ မုၢ်ခဲနံၤ, လၢဒံၤစဲဘၢၣ် ၁၁သီ မုၢ်လၢမုၢ်တနံၤန့ၣ်မုၢ်ဝဲဒၣ် တီၤဖုၣ်ကိၣ် ကိၣ်သရၣ်/သရၣ်မုၢ်သ့ၣ်တဖၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤတၢ်သိၣ်လိမၤဒီးအမုၢ်နံၤန့ၣ်လီၤ. Early childhood ကံၢ်ခိၣ်ထံးဖိသ့ၣ်ဆံး တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်မၤလိမၤဒီးတဖၣ်စ့ၢ်ကီးကစး ထီၣ်ကဒါက့ၤလၢ မုၢ်ခဲနံၤ, လၢဒံၤစဲဘၢၣ် ၁၁သီန့ၣ်လီၤ.

လၢခဲကၢၢ်တနွံန့ၣ် ပုၤတဝၢတၢ်မၤလိမၤဒီးအလီၢ်ခၢၣ်သးတနီၤ Community Learning Centers ဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတနီၤလၢအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဖံးတၢ်မၤအလီၢ်/တၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤသ့ၣ်တဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

အါန့ၢ်အန့ၢ်, လုၣ်ခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ခဲလၢၢ်ကကးတံၢ်ဃာ်အသး/ကပုးဝဲဒၣ်လၢကမျၢၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်စး ထီၣ်လၢလၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် ၂၃သီ - ၂၇သီ, ကအိးထီၣ်လီၤဆိဒၣ်တၢ်လၢ လုၣ်ခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ်ကီၢ်ရ့ၣ်ဟီၣ်ကဝီၤဝဲၤဒီး LPS District Office လၢ လုၣ်ခၢၣ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အကမံးတံၢ်မိၢ်ပုၤ/ခိၣ်ကျၢၢ်တၢ်ထံၣ်လိၢ်အိၣ်ဖိၣ်သကိးဖဲ မုၢ်ခဲနံၤ, လၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် ၂၄သီအနံၤ ဖဲဟါခီၤ ၅း၃၀န့ၣ်ရံၣ် တုၤလၢတၢ်ထံၣ်လိၢ်အိၣ်ဖိၣ်သကိးဝံၤဝဲ/ကတၢ်ဝဲတစုန့ၣ်လီၤ. ကိၣ်အဝဲၤဒီးသ့ၣ်တဖၣ်ကအိၣ်ဝဲဒၣ်/တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢၢ်သ့ၣ်ခိဖျိလၢ လီၤတဲစိ ဒီးလီၤပရၢ email နီၣ်နီၣ်အသိးဖဲလၢတၢ်ဖံးတၢ်မၤအဆၢကတီၢ်/တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤအန့ၣ်ရံၣ်သ့ၣ်တဖၣ် ဖဲမုၢ်တနံၤ, မုၢ်ခဲနံၤ, မုၢ်သၢနံၤ (လၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် ၂၃-၂၅သီ)အနံၤန့ၣ်လီၤ.

အိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဘၣ်ဘျီဒိၣ်ထီၣ်/အါထီၣ်လၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါရၤလီၤအသးလၢလုၣ်ခၢၣ်အပူၤ, လုၣ်ခၢၣ်-လဲၣ်ခဲးစတၢၢ် ကီၢ်ရ့ၣ်ဟီၣ်ကဝီၤတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲၤကျိၤ ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးဝဲဒၣ်လၢပုၤကိးဂၤဒီးကဘၣ်ဖျိၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကးဘၢမဲၣ်သၣ်, ဘၣ်မၤလိသ့သးလၢစုတၢ်ကဆဲးကဆီ/ဘၣ်သ့စုခဲအံၤခဲအံၤ, ဘၣ်ကွၢ်ထွဲနီၢ်ခိကွၢ်ဂီၤ/နီၢ်ကစၢ်တၢ်အိၣ်စီၤစုၤ အိၣ်ယံၤလိၢ်သး ဒီးနီၢ်ကစၢ်-တၢ်သမံသမိး/မၤကွၢ်လီၤသး ဒီးခိးကွၢ်ဒီးကွၢ်ထံသမံသမိးတၢ်ပနီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢပုၤတဝၢအပူၤ မ့တမ့ၢ်ဖဲလၢကိၣ်ပူၤန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်အဝဲအံၤမုၢ်တၢ်အရူဒိၣ်မးလၢပုၤကိးဂၤဒီးကလူၤပိၢ်မၤထွဲဝဲဒၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီ/တၢ်ဖံးတၢ်မၤအသနီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤလၢပုၤတဝၢအပူၤ လၢတၢ်န့ၣ်အယိပကမၤဟးဂီၤကွၢ်တၢ်ကီတၢ်ခဲ/မၤန့ၤကွၢ်တၢ်ကီတၢ်ခဲတၢ်မၤတံၢ်တံၢ် ဒီးဆဲးဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤပုၤကိၣ်ဖိလၢပကိၣ်

သွပ်တဖန်အပူနုနီလီ။ တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတဖန်လၢတၢ်မၤလၢကပီၤတၢ်စံးဘျုးစံးဖိုင်အိၣ်ဒီးတၢ်ပူၤဖျးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဘၣ်တၢ်ထံၣ်န့ၢ်အိၣ်သ့ၣ်လၢပုၣ်ဘျးစံးလၢအဖျါလၢလၢအသိး။

[CDC recommendations for safely celebrating Thanksgiving can be found here.](#)

[The Lincoln-Lancaster County Health department has developed this safe gathering checklist for families here.](#)

နၤ မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိယိဖိတၢ်ဂၤတၢ်ဂၤလၢအအိၣ်လၢနဟံၣ်ပူၤယီၤပူၤ မ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအပနီၣ်တဖန်, အိၣ်ဘူးအိၣ်တၢ်ဘၣ်ဒီးပုၤတၢ်ဂၤလၢအအိၣ်ဒီး COVID-19 တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအယၢ်, လၢအဘၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤအိၣ်လၢနီၢ်ကစၢ်-ဘၣ်အိၣ်လီၤဖးဒီးပုၤဂၤ/ဘၣ်အိၣ်ယံၤဒီးပုၤခီဖျိလၢဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်အစၢလၢအိၣ်ဒီး COVID-19 တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအယၢ်, မ့တမ့ၢ် ဘၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤ/ဒူးသ့ၣ်ညါအိၣ်လၢကဘၣ်အိၣ် quarantine တၢ်ဆါသ့တဘၣ်ကူဘၣ်ကံတဂ့ၤအဂီၢ်တၢ်ဟံၣ်လီၤဆီ အဆၢကတီၢ် မ့ၢ်လၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိး/တၢ်ဘၣ်ထွဲဒီးပုၤတၢ်ဂၤလၢအအိၣ်ဒီး COVID-19 တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအယၢ်, ဝံသးစူၤအိၣ်လၢဟံၣ် ဒီးဆဲးကျိးဘၣ်ဒီးနဖိအကိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်။

ပအဲၣ်ဒီးလၢနကဟံၣ်သ့ၣ်ပၣ်သး/သ့ၣ်ညါလၢ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ဆူၣ်ချ့ၣ်ကျိၤဆဲးကျိးဆဲးကျိးဒီးပုၤလၢအယုထံၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတဖန် ဒီးကိတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ဆူၣ်ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါတဖန်လၢကဆဲးမၤသကိးတၢ်လၢခါဆူမဲၣ်ညါတနွံ/နွံလၢအကဟဲ ကဆဲးကျိးဒီးပုၤတၢ်ဂၤဘၣ်တဂၤ/ပုၤတၢ်ဂၤတၢ်ဂၤလၢအဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်/ဘၣ်တၢ်သ့ၣ်ညါအိၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဘၣ်ဘၣ်အိၣ်အအါခီဖျိလၢအိၣ်ဘူးအိၣ်တၢ်/ဘၣ်ဒူးဘၣ်ဒူးဒီးပုၤလၢအအိၣ်ဒီး COVID-19 တၢ်ဆါအယၢ်တဖန် လၢပကိတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်သ့ၣ်တဖန်အပူနုနီလီ။ တၢ်အဲၣ်အံၤမ့ၢ်တၢ်အရ့ဒိၣ်မးလၢနကစံးဆၢတၢ်ဖဲလၢအဲၣ်သ့ၣ်ကိးနၤလီၤတဲစိ လၢတၢ်န့ၣ်အယီၤအဲၣ်သ့ၣ်ကဒူးန့ၣ်ပၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်လူၤပိၣ်မၤထွဲတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျိးအတၢ်ဖဲတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတုၤလီၤတီၤလီၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။

ပစံးဘျုးစံးဖိုင်ဘၣ်က့ၤဟံၣ်ဖိယိဖိတဖန်လၢ နတၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢၤထီၣ်ဘိတဘိယုၣ်ယီၤန့ၣ်လီၤ။ ပသ့ၣ်ညါလၢတၢ်ဆီတလဲကထီၣ်အသးတလီၢ်လီၢ်/ကဲထီၣ်အသးခဲအံၤခဲအံၤဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကိတၢ်ခဲသ့ၣ်စ့ၢ်ကိးလၢပဟံၣ်ဖိယိဖိသ့ၣ်တဖန်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။ ပဟံၣ်လုၢ်ပၣ်ပုၤနတၢ်သ့ၣ်စူၤသးစူၤဒီးနတၢ်နၢ်ပၢ် နပမၤလိန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအသိး ဒီးဆဲးမၤတၢ် နသိးတၢ်ဖဲတၢ်မၤကလဲၤအသးဘၣ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ဝီအဂီၢ်ဖဲလၢပမၤသကိးတၢ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ဆူၣ်ချ့ၣ်ကျိၤန့ၣ်လီၤ။

လၢတၢ်ဖိလၢအံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ပတနွံတဘျီဟံၣ်ဖိယိဖိအတၢ်ကစီၣ်ဒူးသ့ၣ်ညါအိၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအရ့ဒိၣ်တဖန်ဒီးတၢ်ဒူးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤသ့ၣ်တဖန်န့ၣ်လီၤ။ ဖဲအံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်လံာ်ရဲၣ်ထံးတခါလၢဘၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီလၢကမၤစၢၤနၤအဂီၢ်-

- ကိၣ်ဖိအလံာ်န့ၣ်လံာ်လၢလၢ လၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် ၂၃သီ - လၢဒိၣ်စဲဘၢၣ် ၄သီ
- တၢ်ယုထီၣ်အလံာ်ဒိလၢ တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ် Remote Learning အဂီၢ်
- တၢ်ဒူးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤ -တၢ်လီၤယုထံၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ယးဒီးကိတၢ်မၤလိန့ၣ်လၢအကဟဲအဂီၢ်

- ပျာမလိမာဒီးစီဖု/စာစိတ်တဖန် - တာတဟုန်နီလီတင်အိန်လါလါနိန်ဝဘာန် ၂၃သီအနွံနွံဘန်
- Lifetouch School Pictures/ တာဒိကဒါက့ကွိတ်ဂီတဖန်

ကွိဖိအလံာန်နိန်လံာလါ လါနိန်ဝဘာန် ၂၃သီ - လါဒိန်စဲဘာန် ၄သီ

ဖဲအံန့န့မုာ်ဝဲ ကွိဖိအလံာန်နိန်လံာလါလါခါဆူမဲာ်ညါ ခံနွံအဂီၢ်-

မုာ်ဆန်/မုာ်တနံၤ, လါနိန်ဝဘာန် ၂၃သီ - မုာ်ဖိဖး/မုာ်ယဲာ်နံၤ, လါနိန်ဝဘာန် ၂၇သီ

*****ကွိတထီၣ်/တာမလိတီၤသ့ၣ်တဖန်အိန်ဝဲဒန်လါကွိဖိခဲလါာ်အဂီၢ်*****

မုာ်ဆန်/မုာ်တနံၤ, လါနိန်ဝဘာန် ၃၀သီ

- ကွိတထီၣ်ဝဲဒန်လါတီၤဖျုန်ကွိ ကွိဖိတဖန်အဂီၢ် (ကတီၤဆိ - ၅တီၤ, ဒီးဂံၢ်ခိၣ်ထံးဖိသ့ၣ်ဆံးတဖန်).
- ကွိထီၣ်/တီၤသ့ၣ်တဖန်အိန်ဝဲဒန်လါ တီၤခါသး ဒီး တီၤထီၣ်ကွိ ကွိဖိတဖန်အဂီၢ်.
- တီၤထီၣ်ကွိ- ကရူၢ် A န့ၣ်ဟဲထီၣ်ကွိလါအနီၢ်ကစၢ်, ကရူၢ် B န့ၣ်မလိတ်လါဟံၣ် remote န့ၣ်လီၤ.

မုာ်ယုာ်/မုာ်ခံနံၤ, လါဒိန်စဲဘာန် ၁၁သီ

- ကွိထီၣ်/တီၤသ့ၣ်တဖန်အိန်ဝဲဒန်လါကွိဖိခဲလါာ်အဂီၢ်.
- တီၤထီၣ်ကွိ- ကရူၢ် A န့ၣ်ဟဲထီၣ်ကွိလါအနီၢ်ကစၢ်, ကရူၢ် B န့ၣ်မလိတ်လါဟံၣ် remote န့ၣ်လီၤ.

မုာ်ပျဲၤ/မုာ်သာနံၤ, လါဒိန်စဲဘာန် ၂၁သီ

- ကွိထီၣ်/တီၤသ့ၣ်တဖန်အိန်ဝဲဒန်လါကွိဖိခဲလါာ်အဂီၢ်.
- တီၤထီၣ်ကွိ- ကရူၢ် A န့ၣ်ဟဲထီၣ်ကွိလါအနီၢ်ကစၢ်, ကရူၢ် B န့ၣ်မလိတ်လါဟံၣ် remote န့ၣ်လီၤ.
(ကွိပျါဆိထီၣ်)

မုာ်လှံၤခါ/မုာ်လှံၤနံၤ, လါဒိန်စဲဘာန် ၃၁သီ

- ကွိထီၣ်/တီၤသ့ၣ်တဖန်အိန်ဝဲဒန်လါကွိဖိခဲလါာ်အဂီၢ်.
- တီၤထီၣ်ကွိ- ကရူၢ် B န့ၣ်ဟဲထီၣ်ကွိလါအနီၢ်ကစၢ်, ကရူၢ် A န့ၣ်မလိတ်လါဟံၣ် remote န့ၣ်လီၤ.

မုာ်ဖိဖး/မုာ်ယဲာ်နံၤ, လါဒိန်စဲဘာန် ၄၁သီ

- ကွိထီၣ်/တီၤသ့ၣ်တဖန်အိန်ဝဲဒန်လါကွိဖိခဲလါာ်အဂီၢ်.
- တီၤထီၣ်ကွိ- ကရူၢ် B န့ၣ်ဟဲထီၣ်ကွိလါအနီၢ်ကစၢ်, ကရူၢ် A န့ၣ်မလိတ်လါဟံၣ် remote န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ယုထီၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ် Remote Learning အလံာ်ဒိ

တၢ်ယုထီၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ်အလံာ်ဒိ Remote Learning Request Form အံၤအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢပပှၢ်ယဲၤသန့အပူၤဖဲလၢပအိၣ်လၢတၢ်ထီၣ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါတၢ်ပနီၣ်အလွဲၤဂီၤအဆၢကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိယီဖိသ့ၣ်တဖၣ်ယုထီၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ်အလံာ်ဒိအံၤ မ့တမ့ၢ်တဘျီဂ့ၤတဘျီဂ့ၤ-လၢကဆိတလဲဝဲဒၣ်ဆူ တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ်လၢ Remote Learning ၁၀၀မျးကယၤပွဲၤပွဲၤလၢအဝဲသ့ၣ်အဖိအဂီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢတၢ်မၤပွဲၤထီၣ်ဝဲဒၣ်လံာ်အိၣ် လၢတၢ်ကဘၣ်မၤပွဲၤထီၣ်အီၤဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ်, ကိုကကိး လိတဲစိဒီးမၤလိတၢ်ဝဲဒၣ်နတၢ်ယုထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဟ့ၣ်ပှၢ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ထီၣ်ကိအမုၢ်န့ၣ် ခံသီလၢ ပပှၢ်မၤတၢ်ဖိက ကတဲာ်ကတီၢ်ဒီးမၤန့ၣ်ဝဲဒၣ်နဖိအတၢ်ပိးတၢ်လီလၢအဝဲသ့ၣ်လိၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တဖၣ်ဖဲလၢအဝဲသ့ၣ် ကစးထီၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/မၤလိတၢ်လၢဟံၣ် remote learning အခါန့ၣ်လီၤ. ကိုကဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး နၢဖဲလၢ remote learning ကစးထီၣ်လၢနဖိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိယီဖိတဖၣ်, ခံကွၢ်စီၤကွၢ်/ကွၢ်ထံဆိကမိၣ် တၢ်ယုထီၣ်အဝဲအံၤလီၤတၢ်လီၤဆဲးဒိသုတကဲထီၣ်လၢတၢ်သုးဝုၤသုးဝီၤ/ဆိတလဲဝဲဝုၤဝီၤတၢ်မၤလိတၢ်လၢ-နီၢ်ကစၢ် ဒီး မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ စၢၤစိတၢ်အဘၣ်စၢၤ ဒီးဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကိတၢ်ခဲ/တၢ်မၤတံာ်တၢ်အိၣ်အါလၢ နဖိအတၢ်လဲၤခီဖျိလၢတၢ်မၤလိမၤဒီးန့ၣ်တၢ်အပူၤတဂ့ၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်န့ၣ်လီၤကွၢ်/မၤန့ၣ် တၢ်ယုထီၣ်လံာ်အိၣ်လၢတၢ်ကဘၣ်မၤပွဲၤထီၣ်အီၤ-

- တီၤဖိသၣ် K- ၁၂တီၤ တၢ်ယုထီၣ်လၢတၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤတၢ် Remote Learning အဂီၢ်လဲၤန့ၣ်လီၤ ဖဲ-[K-12 Remote Learning Request](#)
- ကတီၢ်ဆိကိဖိ တၢ်ယုထီၣ်လၢတၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤတၢ်အဂီၢ်လဲၤန့ၣ်လီၤဖဲ [Early Childhood Remote Learning Request](#)

တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤ- တၢ်လီၤယုထီၣ်သ့ၣ်ညါတၢ် Survey လၢအဘၣ်ယးဒီးကိုတၢ်မၤလိန့ၣ်လၢအကဟဲ (ခါဆူညါတၢ်မၤလိန့ၣ်အဂီၢ်)

ဝံသးစူၤဆူၤထီၣ်ကဒါက့ၤတၢ်လီၤယုထီၣ်သ့ၣ်ညါတၢ် survey လၢအဘၣ်ယးဒီး ၂၀၂၁-၂၂ ကိုတၢ်မၤလိန့ၣ် အဖဲခံကတၢ်ဖဲဟါ ၁၁:၅၉န့ၣ်ရံၣ် လါနီၣ်ဝုၤဘၣ်၂၅သီအန့ၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. ဖဲလၢအဆၢကတီၢ်ခဲအံၤန့ၣ် နပှၢ်ကိုဖိမၤလိတၢ်လၢတၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ်လၢ remote learning မ့တမ့ၢ်လၢအ-နီၢ်ကစၢ်, ပအိၣ်ဒီးတၢ်သးဖဲ/တၢ်သးအိၣ်လၢပကထာ်ဖိၣ်ဟံၣ်ဖိယီဖိအတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖး/ဝဲာ်ထံနီၤဖးလၢအဘၣ်ယးဒီး ကိုတၢ်ယုထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢပမၤအီၤသ့လၢ ၂၀၂၁-၂၂ ကိုတၢ်မၤလိန့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူၤတၢ်နီၣ်/မၤနီၣ်- တၢ်လီၤယုထီၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်အဝဲအံၤ တမ့ၢ်လၢကိုတၢ်မၤလိန့ၣ်လၢဆၢကတီၢ်ခဲအံၤအဂီၢ်န့ၣ်ဘၣ်, ဘၣ်ဆၣ်မ့ၢ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ပလီၢ်သးလၢခါဆူမဲာ်ညါန့ၣ်လၢအကဟဲ မ့ၢ်အိၣ်ဒီးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်လၢ COVID-19 တၢ်ဆါမ့ၢ်ရၢလီၤအသးဒီးလၢပပှၢ်တဂ့ၤအပူၤ. တအိၣ်ဒီးတၢ်မၤတၢ်ဆၢတဲာ်နီၣ်တမံၤလၢအဘၣ်

လားဒီးတံးဘဉ်ယိဉ်/တံးသးကိာ်လၢခါဆူမဲာ်ညါန့ဉ်အဂီၢ်ဘဉ်, ဒီးတံးဆၢတဲာ်လၢခံကတၢၢ်တဖဉ်လၢအဘဉ်လားဒီး
တံးဘဉ်ယိဉ်/တံးသးကိာ်လၢတံးဟ့ဉ်လီၤတံးသိဉ်လိန့ဉ်လိတံးရဲဉ်တံးကျဲၤတဖဉ် ကဘဉ်တံးမၤအီၤန့ဉ်ဒီးသန့ၤ
ထီဉ်အသးလၢတံးဂ့ၢ်အကလုာ်ကလုာ်အဖီခိဉ်, လၢအပဉ်ယုာ်, ဘဉ်ဆဉ်တံးတပာ်ပနီဉ်အီၤခဲလၢာ်/တံးတကွဲးဖျါ
ထီဉ်အီၤခဲလၢာ်ဘဉ်, တံးပူၤဖျဲးဒီးတံးဘဉ်ယိဉ်, တံးသိဉ်လိန့ဉ်လိ, တံးဘဉ်ယိဉ်/သးကိာ်တဖဉ်လၢအဘဉ်လား
ဒီးကျိဉ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ ဒီးပုၤကညီအဂီၢ်အဘိတဖဉ်န့ဉ်လီၤ.

ပုၤကိာ်ဖိလၢအမၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတံးတဖဉ်- တအိဉ်ဒီးတံးဟ့ဉ်နီၤလီၤတံးအိဉ်တံး အီၤလၢခဲကၢာ်တနွံ (လၢနီဉ်ဝ့ဘၢဉ် ၂၃သီ-၂၇သီ) န့ဉ်ဘဉ်

မ့ၢ်လၢခဲကၢာ်တနွံန့ဉ် ကိာ်တထီဉ်/တံးမၤလိမၤဒီးသ့ဉ်တဖဉ်တအိဉ်ဝဲဒဉ်ဘဉ်အယိ, တအိဉ်ဒီးတံးဟ့ဉ်နီၤလီၤတံး
အိဉ်တံးအီၤလၢပုၤမၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတံး remote learner သ့ဉ်တဖဉ်အဂီၢ်ဖဲ မ့ၢ်တန့ၤ, လၢနီဉ်ဝ့ဘၢဉ် ၂၃
သီအန့ၤဘဉ်. တံးဟ့ဉ်နီၤလီၤတံးအိဉ်တံးအီၤလၢခါဆူမဲာ်ညါတဘျီအဂီၢ်ကမ့ၢ်ဝဲဒဉ်ဖဲ မ့ၢ်တန့ၤ, လၢနီဉ်ဝ့ဘၢဉ်
၃၀သီအန့ၤန့ဉ်လီၤ. လဲၤန့ဉ်လီၤဘဉ်ဖဲပပုာ်ယဲၤသန့အပူၤလၢကဒီးန့ၢ်ဘဉ်အါထီဉ်တံးဂ့ၢ်တံးကျဲၤအဂီၢ်န့ဉ်တက့ၢ်.
[Go to our website for more information.](#)

တံးကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့လီၤဆီ Special Education

တံးကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့လီၤဆီ မိာ်ပာ်တံးဟ့ဉ်ကူဉ်ဟ့ဉ်ဖး Special Education Parent Advisory တံးထံဉ်လိာ်အိဉ်
ဖျိဉ်သကိးကဘဉ်တံးမၤအီၤဖဲ လၢဒိးဝဲဘၢဉ် ၃သီ, ဖဲဟါခီ ဖး၄၅န့ဉ်ရံဉ်န့ဉ်လီၤ. နမ့ၢ်အဲဉ်ဒီးထီဉ်ဒိကန့ဉ်န့ဉ်, ဝံ
သးစုၤဆုၤလီၤပရၢဆူ Payton Eickhoff အအိဉ်ဖဲ peickhof@lps.org လၢကဒီးန့ၢ်ဘဉ် zoom အတံးဘျးဖဲ မ့
တမ့ၢ် zoom အနီဉ်ဂံၢ်, မ့တမ့ၢ်ကိးလိတဲဖိဖဲ 402-436-1905 န့ဉ်တက့ၢ်. တံးကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့လီၤဆီ အပုၤပၤ
ဆုၤတံးမူဒါခိဉ်တဖဉ်ကဟ့ဉ်ခိဟ့ဉ်နီၤလီၤ IEP တံးဖံးတံးမၤ တံးထံဉ်လိာ်အိဉ်ဖျိဉ်လၢအဂ့ၤကတၢၢ်န့ဉ်လီၤ.

Lifetouch ကိာ်တံးဒိတံးဂီၤတဖဉ်

LPS ဒီးပုၤဒိတံးဂီၤတံးကရၢကရိအမံၤလၢ Lifetouch အိဉ်ဒီးတံးပာ်ဖျိဉ်မၤသကိးတံးဒီး ဟ့ဉ်လီၤဝဲဒဉ်ကိာ်ရုဉ်
ဟီဉ်ကဝီၤဒိတဘျီတံးဒိကဒါက့ၤတံးဂီၤအမုၢ်န့ၤ, ဖဲမုၢ်ဘျီဉ် ပကိးစ့ၢ်ကိးအီၤလၢမုၢ်ယုာ်န့ၤ, လၢဒိးဝဲဘၢဉ် ၅သီ,
စးထီဉ်လၢဂီၤခီ ၈:၀၀န့ဉ်ရံဉ် - ၁၁:၀၀န့ဉ်ရံဉ် ဒီးမုၢ်ထူဉ် ၁၂:၀၀-ဟါခီ ၃:၀၀န့ဉ်ရံဉ်လၢကိာ်ဂဲၤလိာ်ကွဲးအ
လီၤဖဲ Riley တံးပုၤန့ဉ်အပူၤန့ဉ်လီၤ. တံးမၤမူး/တံးရဲဉ်တံးကျဲၤအဝဲအံၤမ့ၢ်ထဲဒဉ်လၢကိာ်ဖိသ့ဉ်တဖဉ်လၢအတ
အိဉ်ဒီးတံးခွဲးတံးယာ်လၢ တဒိဘဉ်ဝဲဒဉ်ကိာ်ဂီၤသ့ဉ်တဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

ကိာ်ဖိသ့ဉ်တဖဉ်လၢအမံၤလိာ်ခံကတၢၢ် last name သ့ဉ်တဖဉ်လၢအစးထီဉ်လၢ A-L ကဟဲဝဲဒဉ်စးထီဉ်လၢဂီၤခီ
၈:၀၀ -၁၁:၀၀န့ဉ်ရံဉ်, မ့မ့ၢ်ကိာ်ဖိသ့ဉ်တဖဉ်လၢအမံၤလိာ်ခံကတၢၢ်စးထီဉ်လၢ M-Z သ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်ကဟဲဝဲဒဉ်စးထီဉ်
လၢမုၢ်ထူဉ် ၁၂:၀၀န့ဉ်ရံဉ်တုၤလၢဟါခီ ၃:၀၀န့ဉ်ရံဉ်န့ဉ်လီၤ.

လၢနကမၤလိာ် order တၢ်ဆဲးလီၤန့ၢ်န့ၢ်ပုၤကိၤဖိအမံၤလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဝဲအံၤအဂီၢ်န့ၢ်, ဝံသးစူၤမၤပုၤထီၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံာ်ဒိလၢတၢ်ကဘၣ်မၤပုၤထီၣ်အီၤဖဲအံၤ [HERE](#) န့ၢ်တက့ၢ်. နန့ၢ်လီၤကွၢ်/နန့ၢ်လီၤမၤန့ၢ်လံာ်အဒိမ့ၢ်တသ့ မ့တမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ကီၢ်တၢ်ခဲသ့ၣ်တဖၣ်န့ၢ်, ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ်ဒီး Tanisha Gray ဖဲလိတဲစိနီၣ်ဂံၢ်လၢအမ့ၢ်ဝဲ 402-436-1668 မ့တမ့ၢ် tgray2@lps.org န့ၢ်တက့ၢ်. ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢအဆဲးလီၤအမံၤမ့ၢ်ဝဲန့ၢ်ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤအလီပရၢ email တဘျီလၢ Tanisha Gray ဖဲလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဘူးထီၣ်ကအဆၢကတီၢ်န့ၢ်လီၤ.

ကိၤဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအလဲၤဝဲဒၣ်မူး/တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဝဲအံၤန့ၢ် အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဂီၤတဖၣ် ကပၣ်ယုာ်လၢအဝဲသ့ၣ်ကိၤ တနံၣ်တဘျီအလံာ်လၢဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ရၢလီၤအီၤအပူၤန့ၢ်လီၤ.

[Here](#) ဖဲအံၤန့ၢ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်နဲၣ်ကျဲတဖၣ်လၢနကမၤလိာ်တၢ်ဂီၤလၢအ့ထၢၣ်နဲးအိၣ်လဲအပူၤ လၢခိပနံၣ်တၢ်ကရၢကရိလၢအမ့ၢ် Lifetouch န့ၢ်လီၤ. နမ့ၢ်လိာ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်နီၣ်ကစၢ်တၢ်ဂီၤအဘိၣ်န့ၢ်, ဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့ဝဲဝဲ Riley, ဖဲလၢဒိၣ်စဲဘၣ် ၅သီအနံၤန့ၢ်လီၤ. တၢ်ဂီၤအဘိၣ်လၢတၢ်မၤလိာ် order အီၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤ ကဟဲတုၤဝဲဒၣ် တစဲၤခံန့ၢ်ဒီးလၢယနူၤအါရံၤဘၣ်န့ၢ်လီၤ.